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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Anna Hallberg (S)

2021/22:1714 Pendling över Öresund

På grund av covid-19-pandemin och de stängda gränser denna medförde har 
Gränshinderrådet noterat en markant minskning av antalet svenska pendlare i 
Öresundsregionen. Enligt en undersökning som Region Skåne 
har presenterat minskade pendlingen med 7 procent under 2020.

Köpenhamn–Malmö ses sedan Öresundsbron invigdes som en gemensam 
arbetsmarknadsregion. Att vi kan arbetspendla mellan länder skapar mervärden 
både monetärt, kunskapsmässigt, kulturellt och socialt. Därtill kommer den 
kanske allra viktigaste aspekten: att företagen har större möjlighet att hitta den 
kompetens de behöver, vilket leder till mer framgångsrika företag.

Med anledning av detta är min fråga till statsrådet Anna Hallberg:

 

Hur avser statsrådet att säkerställa förutsättningarna för arbetstagare bosatta i 
Sverige att pendla till Danmark?

………………………………………

Kjell-Arne Ottosson (KD)

Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch

Från Riksdagsförvaltningen
2022-06-15
Besvaras senast
2022-06-22 kl. 12.00


